
Unntatt offentlighet, jmfr. Off.l.§ 5,a 

 

Lurahammaren ungdomsskole 
 

Referat FAU -møte nr 2 for skoleåret 22/23, 26. Oktober 2022 

 
 

 
Tidspunkt:  

 

Onsdag 26.10.22 kl.18.00-19.30 

 

Sted:  

Lurahammaren ungdomsskole 

     Mediateket 

Tilstede  De som er overstrøket med gult var tilstede på møte: 

Elin Overå 8A, Odd Helge Johannessen 8B, Jarle Nygård 8C, Terje Hansen 9A, 
Vibeke Gabrielsen 9B, Ingrid Gabrielsen Klokk 9C, Anne-Beth Kirkhus 10A, Espen 
Bratten 10B, Bergitte Andersen 10C 
Vara: 
Grete Bastlid 8A, Anne Grethe Ånestad 8B, Elisabeth M. Schoopp 8C, Unni Camilla 
Braadland 9A, Linda Storstein 9B, Karla Brandtzæg 9C Elisabeth Knoph Sele 10A, 
Nina Eikeskog 10B, Kristin Jonsdottir 10C,  

Rektor: Jorunn Hauff 
 
I tillegg hadde vi besøk av elevene: Beatrice Gregoras 10c og Siri Ramsøy Aasnes 
10a 

 

Innkaller Vibeke Gabrielsen, FAU-leder. 
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Saker  

1 

 

Juleball  

a) Innblikk i hva elevene forventer, erfaringene deres fra 2021, ved Siri og 

Beatrice: 

Teknikken var en utfordring, spesielt mikrofonene – kunne ikke høre dem inne i 

hallen. Vanskelig å få folk rolige når de var ustabile.  

Var vanskelig å finne foreldrevakter i fjor da det var mange som hadde konf samme 

helg. 

Struktur på kvelden er viktig. Nok folk til at alle hører på beskjeder. Elevrådet legger 

opp til program. 

Var lang kø ved inngang til hallen – kan bli kaldt nå når det er vinter. En annen måte å 

organisere køen på? Inngang annet sted – to steder? F.eks inngang til garderobene inne 

i hallen – da kan flere stå inne? Åpne dørene 30 min før for å fordele køen utover.   

Ikke lov å gå ut igjen når noen er kommet inn.  

Gjøre ankomst og hjemtur mer effektivt i garderoben? Dele inn i klassetrinn? 

Kjekt med lange bord –og pyntekonkurranse. Kjekt at alle kunne sitte sammen. 

Elevrådet kan selv lage regler om plasseringer/bordkort el ikke. De fikk i fjor 

tilbakemelding på en lek som kun aktiviserte en person pr bord – mulig å gjøre alle 

mer delaktige? 

Fikk penger av FAU til pynting – skal potten økes?  

Premier – tenke på dette. 

Bør ikke være for mye «frigang» bør være opplegg hele tiden. Tidspunkt var19.00-

23.00 i fjor.  

Inngangspris – var 150,- i fjor. Diskutere prisen – alt har steget. Sette opp budsjett ut 

fra 150,-, så ser vi hvordan det går. De som ikke kan betale – vet skolen hvem er – og 

disse får levert ut gratis billetter av lærer.  

Elevene er opptatt av når de skal møte på skolen neste dag? 

 

b) Gjennomgang av fjorårets plan og fordeling av oppgaver.  

Festen er 1. desember – 19-23.00.  

Det er 30 færre elever i år enn i fjor.  

Skolen holder leie av stoler og bord mot at overskuddet av festen går til 10. 

klassefesten.  

Vibeke sender ut info fra i fjor – vi ser på dette og sier ifra dersom vi trenger et møte 

utover 23. november (som er tid for neste FAU-møte. 

Brann, melding til politi og reservere hallen – vi håper at Ingrid Klokk kan gjøre dette 

i år også. Gjerne oppfordre politiet til å komme innom i løpet av kvelden.  

Bestille bord og stoler – koordinere dette med skolen – skolen gjør det – bare gi antall 

til Henriette på skolen, så ordner hun dette.  

Budsjettansvarlig – Jarle Nygård – han lager også billetter og har ansvar for å få inn 

pengene. Han har ansvar for å lage billettene og er også garderobeansvarlig.  

Innkjøp av brus og pizza (pizzabakeren), pluss papirduker, servietter og tallerkner til 

pizza og kake– Anne Beth Kirkhus. I fjor var det passelig med pizza, men for mye 

vegetar -bytte denne ut med margerita. Ligger et budsjett og lister med alt vi kjøpte i 

fjor i det Vibeke sender ut.  Elevene skal kun ordne pynt (vi står for servietter, duker 

og tallerkener) 

Vaktordning-ansvarlig – Terje Hansen.  

Terje ser om han kan fikse en mikrofon som virker bedre enn i fjor.  
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2 Innkomne saker 

- Vibeke trekker seg fra FAU – da hun ikke har barn på skolen lenger. Vibeke 

kontakter klassen for å finne ny representant for 9B.  

            Espen Bratten tar ledervervet videre dette året.  

- Økning av rus på skolen – alkohol, cannabis, hasj.......De blander alkohol og 

piller. Dette er fåtallet, men skolen tar det alvorlig. Skolen har en 

handlingsplan/beredskapsplan mot rus og er i kontakt med politiet. Vil også engasjere 

Blåkors som har klasseopplegg for dette. Kommer ut en transponder-melding til alle 

foreldre etterhvert – FAU oppfordrer skolen til å oppmuntre foreldre til å kontakte 

hverandre dersom vi ser noe.  

- Marco Elsafada skal ha foredrag for lærerne, elevene og foreldrene. For elever 

og foreldre mandag 6. februar.  

- Elevene sprer også ting via sosiale medier.  

- Det er en handelsavtale på 10.trinn om å handle på Rema 1000. Må søke om å 

viderefører denne hvert år og elevrådet setter grensene. Pluss-minus 30 stk som 

går dit. Butikksjefen på Rema har vært inne i alle klasser og snakket om 

respektfull opptreden på butikken og ordensregler. Elevrådet får nå beskjed om 

å stramme inn på reglene, ellers må handlingen stoppes. 

- Politikerne har gitt midler til å handle inn bøker – som supplement til 

skolestudio. Oppdaterer oss nå i norsk, matte og samfunnsfag for å få større 

handlingsrom og variasjon for elever og lærere. Muligens rekker midler til 

naturfag også.  

- Innspill fra 10. trinn: Har vært veldig mange innleveringer på kort tid på 10. 

Trinn nå i høst. Mulig å få tidsplan for en oversikt? Tips: noen skoler har 

fagprøver fordelt på ulike uker – eks naturfag i uke 31......  

3 Eventuelt 

- Innspill fra 10. trinn: Har vært veldig mange innleveringer på kort tid på 10. 

Trinn nå i høst. Mulig å få tidsplan for en oversikt? Tips: noen skoler har 

fagprøver fordelt på ulike uker – eks naturfag i uke 31...... 

 

- Referatet skal først til leder og rektor for gjennomlesing og kommentarer. 

Deretter til Hanne -avdelingsleder i PDF når det er ferdig.  

  

  

 


